
 

Ekonomikos komiteto 2011-12-02 posėdyje: 

 

1. SVARSTYTA. Konkurencijos įstatymo 3 straipsnio pakeitimo įstatymo projektas Nr. XIP-

2581. 

Ekonomikos komiteto pirmininkas Dainius Budrys, atsiţvelgdamas į komiteto išvadų rengėjų 

nuomones, pasiūlė įstatymo projektą atmesti. 

Kalbėjo: Dainius Budrys. 

NUTARTA: 

1. Įstatymo projektą atmesti, atsiţvelgiant į Seimo kanceliarijos Teisės departamento ir Europos 

teisės departamento išvadose išdėstytas abejones ir argumentus, neigiamą Vyriausybės išvadą ir joje 

išdėstytus argumentus. 

2. Komiteto paskirtas pranešėjas: Vaidotas Bacevičius. 

Balsavimo rezultatai: uţ – 4; prieš – 2; susilaikė – 0. 

 

2. SVARSTYTA. Pasiūlymas dėl EUROPOS PARLAMENTO IR TARYBOS 

REGLAMENTO dėl transeuropinės energetikos infrastruktūros gairių, kuriuo panaikinamas 

Sprendimas Nr. 1364/2006/EB. Nr. COM/2011/658 Nr. ES-11-103. 

Kalbėjo: Dainius Budrys, Kęstutis Daukšys, Milda Urbonaitė, Karolis Švaikauskas. 

NUTARTA. Pasiūlymo svarstyme daryti pertrauką. 

Pritarta bendru sutarimu. 

 

3. SVARSTYTA. Pasiūlymas dėl EUROPOS PARLAMENTO IR TARYBOS 

REGLAMENTO dėl jūroje vykdomos naftos ir dujų paieškos, žvalgymo ir gavybos saugos. 

Nr.COM/2011/688 Nr. ES-11-119. 

Kalbėjo: Dainius Budrys, Kęstutis Daukšys, Rasa Duburaitė. 

NUTARTA: 

1. Konstatuoti, kad nėra galimo prieštaravimo subsidiarumo principui.   

2. Pritarti Energetikos ministerijos 2011-11-14 pozicijai. 

3. Komiteto paskirtas pranešėjas: Birutė Vėsaitė. 

Balsavimo rezultatai: uţ – 3; prieš – 3; susilaikė – 0 (Komiteto pirmininkas balsavo „uţ“). 

 

4. SVARSTYTA. Dėl AB „Lietuvos geležinkeliai“ dividendų už 2011 m. veiklos rezultatus 

mokėjimo galimybių. 

AB „Lietuvos geleţinkeliai“ generalinio direktoriaus pavaduotojas Albertas Šimėnas pateikė 

informaciją apie bendrovės dividendų uţ 2011 metų veiklos rezultatus mokėjimo galimybes ir dividendų 

mokėjimo įtaką bendrovės veiklos perspektyvoms. Albertas Šimėnas pabrėţė, kad maksimalus 

dividendų išmokėjimas (80 proc.) gali neigiamai paveikti įmonės veiklos tęstinumą bei įtakos bendrovės 

galimybes finansuoti investicines programas (pavyzdţiui, negalės atnaujinti susidėvėjusių prekinių 

vagonų, keleivinių riedmenų parkų, geleţinkelio linijų, privaţiuojamųjų kelių ir t.t.). Bendrovės 

pozicijos konkurencinėje kovoje su kaimyninių šalių geleţinkeliais bei autotransportu silpnės, bendrovė 

bus priversta maţinti pagrindinės veiklos apimtis, o tai neatitinka nei bendrovės, nei valstybės interesų. 

Kiti posėdyje dalyvavę kviestieji asmenys atsakė į komiteto narių klausimus dėl jų poţiūrio į AB 

„Lietuvos geleţinkeliai“ veiklos perspektyvas, bendrą šalies ekonominę situaciją, Susisiekimo 

ministerijos ţinioje esančių bendrovių ir valstybės įmonių ekonominę – finansinę būklę ir kt. 

Sprendimą dėl AB „Lietuvos geleţinkeliai“ dividendų uţ 2011 m. veiklos rezultatus mokėjimo 

galimybių komitetas nusprendė priimti kitame posėdyje. 
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Kalbėjo: Dainius Budrys, Albertas Šimėnas, Kęstutis Daukšys, Rimantas Sinkevičius, Arūnas 

Štaras, Laima Kalinauskienė, Adomas Audickas. 

 

5. SVARSTYTA. Mažmeninės prekybos įmonių nesąžiningų veiksmų draudimo įstatymo 3 

straipsnio pakeitimo įstatymo projektas Nr. XIP-2608. 

Seimo narys Kęstutis Daukšys pabrėţė, kad svarstomas įstatymo projektas labai svarbus Lietuvai ir 

būtų netikslinga priimti sprendimus neišklausius įstatymo projekto teikėjų bei komiteto išvadų rengėjų 

nuomonių. Atsiţvelgdamas į tai, Seimo narys pasiūlė įstatymo projekto svarstyme daryti partrauką. 

Komiteto nariai pritarė K.Daukšio pasiūlymui. 

Kalbėjo: Dainius Budrys, Kęstutis Daukšys, Julius Veselka. 

NUTARTA. Įstatymo projekto svarstyme daryti pertrauką. 

Balsavimo rezultatai: uţ – 5; prieš – 1; susilaikė – 0 

 

6. SVARSTYTA. Dėl Turizmo įstatymo įgyvendinimo. 

Posėdţio metu Komitetas svarstė su Turizmo įstatymo įgyvendinimu susijusias problemas. Ūkio 

ministras Rimantas Ţylius pabrėţė, kad įstatymas yra įgyvendinamas, išskyrus tam tikras nuostatas, 

prieštaraujančias Lietuvos Respublikos civiliniam kodeksui. Taip pat Rimantas Ţylius informavo 

komiteto narius, kad šiuo metu yra paruošti pasiūlymai dėl atskirų įstatymo nuostatų pakeitimo, kurie 

padėtų išspręsti atsiradusius prieštaravimus, minimizuojant neigiamą poveikį turizmo paslaugų rinkai. 

Kalbėjo: Dainius Budrys, Kęstutis Daukšys, Rimantas Ţylius, Juozas Raguckas, Rimantas 

Sinkevičius. 

 

 

 


